

**ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS**

Number 13

March 30, 1987

Numéro 13

le 30 mars 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATIONEnglish Course for Francophones

The Official Languages Division is organizing an "Administrative Writing" course for Francophones who have reached level "B". A few places are still available.

The course covers the efficient writing of information documents, of documents expressing opinion, or of documents of a general nature. If necessary, the teacher will also provide grammatical explanations.

It will be held on Tuesdays and Thursdays, from 8:30 to 10:30 a.m., until mid-June.

To register, please contact Rita Patenaude (ADL) at 996-3850.

IBM PC Users' Group

The next meeting of the External Affairs IBM PC Users' Group will be held on Monday, April 6 at 12:15, in the Conference Room on the 3rd Floor of Tower A (Room A3-500).

Mr. Paul Dunseath, Director of MIS, will brief the group on COSICS, the planned computer-based communication system. All are welcome; you may bring your lunch. For more information, call Bruce Miller (IMU) 992-6836 or Guy Juneau (TPP) 996-7185.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSCours d'anglais pour francophones

La Direction des langues officielles organise un cours intitulé "Administrative Writing" pour les francophones ayant déjà le niveau "B". Il reste encore quelques places.

Le cours traite de la rédaction efficace de documents d'information, de documents d'opinion ou de documents à caractère général. Selon les besoins, le professeur pourra aussi apporter des corrections grammaticales.

Il sera donné le mardi et le jeudi, de 8 h 30 à 10 h 30, jusqu'à la mi-juin.

Pour vous inscrire, veuillez communiquer avec Rita Patenaude (ADL) au 996-3850.

Groupe des utilisateurs d'IBM PC

La prochaine réunion du groupe des utilisateurs de micro-ordinateurs IBM PC aura lieu le lundi 6 avril à 12 h 15, dans la salle de conférences du 3<sup>e</sup> étage de la Tour A (salle A3-500). Le directeur de MIS, M. Paul Dunseath, nous parlera du système RICADD, le futur système de communication par ordinateur du Ministère. Vous êtes tous les bienvenus; vous pouvez apporter votre déjeuner. Pour de plus amples renseignements, téléphonez à Bruce Miller (IMU) 992-6836 ou à Guy Juneau (TPP) 996-7185.